
 

 

Verslag financiële commissie over het financieel jaarverslag van 

2024 en de begroting voor 2026  
 
De toegezonden stukken 

• Jaarverslag-2024-NVTL; 
• ALV-Toelichting-concept-financieel-jaarverslag-2024; 
• ALV-Concept-begroting-2026; 
• ALV-Toelichting-concept-begroting-2026; 

zijn aanleiding tot de volgende opmerkingen en vragen. De reacties van het Bureau-
Willemijn ter Hart hierop is cursief opgenomen. 

Jaarverslag 2024  
De commissie heeft waardering voor de opzet, vorm en inhoud van het jaarverslag, 
het is helder en aantrekkelijk vormgegeven en wekt de interesse van lezer. De 
opgenomen links naar andere documenten zijn een meerwaarde. Het geeft een 
prima overzicht van de activiteiten van de vereniging in 2024.  

• De commissie vraagt zich af hoe breed het verslag, ook buiten de vereniging 
wordt verspreid?  

o Reactie van het bureau: 
Het jaarverslag staat na de ALV op de website onder downloads maar zou 
inderdaad nog extra onder de aandacht mogen komen. Goed idee voor 
nieuw communicatieplan.  

• Het valt de commissie op dat er beperkt aandacht is voor deze wijze waarop de 
vereniging omgaat met thema’s als klimaatverandering, duurzaamheid en stikstof. 
Is het thema “Code rood voor de aarde” zoals aan de orde in de link naar de IFLA 
ook geen onderwerp waar de NVTL explicieter aandacht zou moeten besteden? 

o Reactie van het bureau: 
Zouden we ook explicieter over kunnen communiceren. Het zit nu meer 
intrinsiek in de programmering en de programmering van andere partijen 
waarover we op agenda, nieuws en op LinkedIn communiceren. 

• De activiteiten van de Kwartiermaker houden op. De vraag is of het doel is 
bereikt?  

o Reactie van het bureau: 
Deze functie fungeerde ook als zachte overgang van bestuurders Ben 
Kuipers en Jan Janse naar bureau t.o.v. respectievelijk platform ontwerp 
NL en werkgroep vakontwikkeling. Dit is goed gegaan ook met het oog op 
de Dag vd Ontwerpkracht en het themajaar 2024 en 2025. Verder 
investeren we van af 2025 meer tijd en energie in relaties van NVTL naar 
buiten toe met de werkgroep Netwerk (aan deze opbouw werkt de 
kwartiermaker ook mee) en een aangenomen medewerker voor een 
sterkere communicatie & PR.  

Jaarrekening 
Toelichting kortlopende schulden (Handelscrediteuren, 6): €16.457: waar bestaan 
deze uit (3x hoger dan vorig jaar)?  

o Reactie van het bureau: 
We hebben vanuit Blauwe Kamer (11.000 nr 4. Blauwe kamer), BNA (huur 
3700,-) en een paar kleinere partijen late rekeningen ontvangen over 2024. 
Die zijn nu uiteraard betaald. 



 

 

Begroting 
• De commissie is verheugd met de groei van Young NVTL en vraagt zich af er 

expliciete plannen zijn om die groei te faciliteren?  
o Reactie van het bureau: 

Bij young weet men dat budget beschikbaar is wanneer nodig. Er is niet 
altijd tijd binnen young om het ook te organiseren. Stijn schuift door binnen 
het bestuur en er komt een nieuwe bestuurslid young bij. Nog niet bekend 
wie. En young krijgt veel ruimte op de dag van de ontwerpkracht. We 
ondersteunen ook andere jongere initiatieven voor studenten.  

• Wat betreft de werkgroep Vakontwikkeling leest de commissie niets in de 
toelichting op de begroting. Wat is het idee?  

o Reactie van het bureau: 
Vakontwikkeling valt ook veel onder het organisatie en communicatie 
budget vanuit het bureau en we organiseren ook samen met bijv. BNSP, 
NI, Platform Ontwerp NL, partners en met lage kosten. 

• Werkgroep Beroepsveld: schommelt qua uitgaven en begroting, wat is de 
onderbouwing?  

o Reactie van het bureau: 
Nog onduidelijk hoeveel budget nodig is. Het is vooral tijd dat nodig is. Op 
termijn ook samenwerkingen met BNA (aanbestedingsloket en juridisch 
loket) die hieronder gaan vallen.  

• Is het niet verstandig een reservering te doen voor het themajaar 27/28? Dat is 
immers een twee jaarlijks terugkerend thema.  

o Reactie van het bureau: 
Het thema jaar wordt doorgezet als onderlegger voor NVTL en niet zozeer 
als themajaar. Te weinig animo voor het geld en de tijd die erin zat. Nu 
vooral in samenwerking met andere partijen events opzetten. 

• In de begroting is geen post opgenomen voor de Commissie PR en organisatie. 
Betekent dit dat deze commissie is opgeheven?  

o Reactie van het bureau: 
Die is opgenomen onder de post communicatie omdat het onder bureau 
valt en geen werkgroep of commissie (meer) is. 

• Eind 2025 staat de verhuizing van het bureau gepland. Is het niet verstandig in de 
begroting voor deze verhuizing een bedrag op te nemen?  

o Reactie van het bureau: 
Deze kosten vallen onder Vernieuwing vereniging a 10.000 euro voor 
verhuizing en statutenwijziging (+/- 3.500,-) die op de reserve post staan.  

De financiële commissie stelt de ALV voor de begroting 2026 en het financiële 
jaarverslag 2024 goed te keuren.   
 
 
2 juni 2025 
Hanneke Toes, Jhon van Veelen 


